



# SIT BACK, RELAX & ENJOY YOUR MEAL

## 21 April – 7 May 2023

### TERMS AND CONDITIONS

- This dining promotion is only valid from 21 April – 7 May 2023, during mall operational hours only.
- Spend AED 200 or more at any F&B retailer at Dubai Festival City Mall to enter the draw for a chance to win two round-trip tickets to Italy. Dubai Festival City Mall will not be responsible for providing visas.
- Receipts availed should be from the same day.
- Customers can avail their receipts on multiple days.
- Receipt redemption should be on the same date as purchase date.
- Customers should provide valid documentation of identity. Residents of UAE will require to provide their Emirates ID. For tourists, only valid original passports will be accepted.
- Split bills will not be accepted.
- Receipts from other outlets/restaurants outside of Dubai Festival City Mall will not be accepted.
- Each customer agrees that Dubai Festival City Mall shall be entitled to contact them with email offers. Each customer, however, shall be entitled to unsubscribe from the mailing list at any time.
- Dubai Festival City Mall shall be entitled to publish the first name, country/city of residence and pictures (taken while receiving the prize) of each winner on their website and social media channels.
- Employees, management team, and retailers (tenants) of Dubai Festival City Mall including their family members, are not eligible to participate.
- Restaurant staff of Dubai Festival City Mall branches and their families are not eligible to participate.
- Entry into this promotion confirms the terms and conditions have been accepted by the customer.
- Dubai Festival City Mall reserves the right to reject any receipts or customer claims.
- Dubai Festival City Mall reserves the right to amend the terms and conditions at any time.
- Dubai Festival City Mall also reserves the right to cancel the promotion at any time without any formal or prior notice.



Dubai Festival City Mall





# اجلس، استرخ واستمتع بوجبتك 21 أبريل - 7 مايو 2023

## الشروط والأحكام

- يسري عرض المطاعم هذا فقط من 21 أبريل إلى 7 مايو 2023، خلال ساعات عمل المول فقط.
- أنفق 200 درهم أو أكثر لدى أي من المطاعم والمقاهي في دبي فستيفال سيتي مول للدخول في السحب والحصول على فرصة للفوز بتذكريتين ذهاب وعودة إلى إيطاليا. لن يكون دبي فستيفال سيتي مول مسؤولاً عن توفير التأشيرات.
- يجب أن تكون الإيصالات المستخدمة صادرة في نفس اليوم.
- يمكن للعملاء الاستفادة من إيصالاتهم في عدة أيام.
- يجب أن يستخدم الإيصال في نفس تاريخ الشراء.
- يجب على العميل تقديم وثائق هوية صالحة. سيطلب من المقيمين في دولة الإمارات العربية المتحدة تقديم بطاقة الهوية الإماراتية، وبالنسبة للسياح يطلب تقديم جواز السفر أصلي ساري.
- لن يتم قبول الفواتير المقسمة.
- لن يتم قبول الإيصالات من الفروع / المطاعم الأخرى خارج دبي فستيفال سيتي مول.
- يوافق كل عميل على أنه يحق لدبي فستيفال سيتي مول التواصل معه من خلال عروض البريد الإلكتروني. لكن، يحق لكل عميل إلغاء الاشتراك من القائمة البريدية في أي وقت.
- يحق لدبي فستيفال سيتي مول نشر الاسم الأول وبلد / مدينة الإقامة والصور (التي تم التقاطها أثناء استلام الجائزة) لكل فائز على موقعه الإلكتروني وقنوات التواصل الاجتماعي.
- لا يحق لموظفي إدارة المول وتجار التجزئة (المستأجرين) في دبي فستيفال سيتي مول بما في ذلك أفراد أسرهم المشاركة.
- لا يحق لموظفي المطاعم في فروع دبي فستيفال سيتي مول وعائلاتهم المشاركة.
- المشاركة في العرض الترويجي تعتبر بمثابة قبول للشروط والأحكام من قبل العميل.
- يحتفظ دبي فستيفال سيتي مول بالحق في رفض أي إيصالات أو مطالبات للعملاء.
- يحتفظ دبي فستيفال سيتي مول بالحق في تعديل الشروط والأحكام في أي وقت.
- يحتفظ دبي فستيفال سيتي مول بالحق في إلغاء العرض الترويجي في أي وقت دون أي إشعار رسمي أو مسبق.